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Nr 0052/1/10   
                         
 

P r o t o k ó ł   nr   I/10 
 

   z sesji Rady Gminy Zbrosławice,  

odbytej w Świetlicy DFK w Zbrosławicach      

w dniu 1 grudnia 2010r. 
 
 
W sesji udział wzięło 15 radnych /jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu/ oraz 29 gości zaproszonych /jak w liście  obecności, stanowiącej  
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/. 
Czas rozpoczęcia sesji - godz.16,00. 
 
Ad. 1. 
Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym otwarcia obrad dokonał najstarszy wiekiem radny 
– Zofia Woźniak.   
Na wstępie przywitała wszystkich zebranych.  
Na podstawie listy obecności prowadząca sesję stwierdziła prawomocność obrad. 
W momencie rozpoczęcia sesji obecnych było 14 radnych – radny Janusz Strzelczyk 
rozpoczął udział w sesji po przyjęciu porządku obrad.   
 
Ad. 2. 
 Prowadząca obrady Radna Zofia Woźniak odczytała rotę ślubowania - "Wierny Konstytucji                   
i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców", a następnie 
radni kolejno składali ślubowanie poprzez wypowiedzenie słów “ślubuję – tak mi dopomóż 
Bóg”. Po złożeniu ślubowania Radni otrzymali  zaświadczenie o wyborze na radnego.  
Następnie prowadząca obrady złożyła gratuluje i stwierdziła, że radni, którzy złożyli 
ślubowanie objęli mandat radnego Rady Gminy Zbrosławice. 
Radny Janusz Strzelczyk ze względu na spóźnienie złożył ślubowanie oddzielnie. 
  
Ad. 3.  
  Prowadząca obrady Zofia Woźniak stwierdziła, iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co 
stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy Zbrosławice i umożliwia 
przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 Ad. 4.  
  Prowadząca obrady zaproponowała, aby wzorem poprzednich kadencji na pierwszej sesji 
powołać również komisje rady gminy. Następnie wniosła o zmianę porządku obrad 
zaproponowanego w zawiadomieniu i wprowadzenie punktów dotyczących powołania stałych 
komisji rady gminy: 
8) –   Powołanie Komisji Rewizyjnej, 
9) –   Powołanie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, 
10) –  Powołanie Komisji Rolnictwa, 
11) –  Powołanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej. 
  Do zaproponowanej zmiany porządku nie wniesiono uwag, wobec czego przystąpiono do 
głosowania wniosku o zmianę porządku obrad.  
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 W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
   Następnie prowadząca obrady przedstawiła porządek obrad, do którego nie wniesiono 
uwag. 
  W wyniku głosowania przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
                      Porządek obrad 
1. Otwarcie sesji przez Radnego Seniora. 
2. Ślubowanie radnych i wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 
3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
4. Ustalenie porządku obrad. 
5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Zbrosławice: 

1) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy; 
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 
3) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy; 
4) prezentacja (wystąpienia) kandydatów; 
5) przygotowanie kart do głosowania; 
6) przeprowadzenie głosowania (tajnego); 
7) odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej; 
8) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

6. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 
7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 

1) przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy; 
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 
3) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy; 
4) prezentacja (wystąpienia) kandydatów; 
5) przygotowanie kart do głosowania; 
6) przeprowadzenie głosowania (tajnego); 
7) odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej; 
8) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

8. Powołanie Komisji Rewizyjnej. 
9. Powołanie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 
10. Powołanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej. 
11. Powołanie Komisji Rolnictwa. 
12. Wolne wnioski. 
13. Sprawy różne. 
14. Zakończenie obrad I Sesji Rady Gminy. 
  
Ad. 5. 
  Prowadzący obrady Zofia Woźniak odczytała projekt uchwały w sprawie Regulaminu 
wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

        Zapytań i uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr  I/1/10 w sprawie Regulaminu wyboru Przewodniczącego 
Rady Gminy została podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
  Następnie Prowadząca obrady zaproponowała powołanie 3-osobowej komisji skrutacyjnej, 
której zadaniem będzie przeprowadzenie głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady 
Gminy. W związku z powyższym poprosiła o zgłoszenie co najmniej 3 kandydatów.  Do 
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pracy w komisji skrutacyjnej zostali zgłoszeni następujący radni: Teresa Bagsik, Józef 
Skandy oraz Alojzy Szyguła. Wobec braku dalszych zgłoszeń zamknięto listę kandydatów. 
Wymienione osoby wyraziły zgodę na udział w pracy komisji skrutacyjnej.   
 
  W wyniku głosowania jawnego jednogłośnie została powołana komisja skrutacyjna               
w następującym składzie:  
    1. Radna Teresa Bagsik   
    2. Radny Jozef Skandy 
    3. Radny Alojzy Szyguła 
 
  Z kolei prowadząca obrady poprosiła o zgłoszenie kandydatów na stanowisko 
przewodniczącego rady gminy. 
 
  Zgłoszono następujących kandydatów: radnego Jana Fels i radnego Andrzeja Dramskiego.  
Radny Jan Fels wyraził zgodę na kandydowanie.  
  Radny Andrzej Dramski na zapytanie, czy wyraża zgodę na kandydowanie stwierdził, iż 
„przewodniczący rady to osoba, która będzie spełniała oczekiwania wszystkich radnych, jest 
to funkcja odpowiedzialna i zaszczytna, wydawało się, że dwie ostatnie kadencje takie były, 
jednak to, co po wyborach się działo w Internecie i nie tylko stwierdzam, że nie czuję się na 
silach, żeby w tej chwili temu sprostać, z powodu jednego, moi znajomi się dowiadują kim 
jestem i okazuje się, że kimś innym niż jestem, więc myślę, że lepiej dla tej rady będzie jak 
nie będę kandydował i serdecznie bym prosił tych, którzy mnie wspierali, żeby swoje głosy 
oddali na Pana Felsa, na mojego kontrkandydata i jednocześnie liczę, że nasza propozycja 
wiceprzewodniczącego zostanie przyjęta”. 
 
  Prowadząca obrady zapytała radnego Dramskiego, czy to znaczy, że nie wyraża zgody na 
kandydowanie, na co Pan Dramski odpowiedział, iż nie wyraża zgody. 
 
 Wobec braku dalszych zgłoszeń zamknięto listę kandydatów. 
  
Następnie prowadzący obrady wniósł o ogłoszenie 5-to minutowej przerwy. 
Powyższy wniosek został przyjęty. 
 
  Po wznowieniu obrad prowadząca sesję  poprosiła kandydata na Przewodniczącego Rady 
Gminy Zbrosławice radnego p. Jana Fels o zaprezentowanie swojej osoby. 
 
  Radny p. Jan Fels poinformował, iż „ jestem mieszkańcem sołectwa Zawada - od urodzenia, 
gdzie się wychowałem, dorastałem i brałem czynny udział w rozwoju wsi. Skończyłem 
wyższe studia na wydziale mechaniczno-energetycznym Politechniki Śląskiej, następnie 
podwyższałem swoje kwalifikacje na studiach podyplomowych w zakresie zarządzania 
projektami w przedsiębiorstwie, na Wydziale Zarządzania i Marketingu Politechniki Śląskiej 
oraz podjąłem pracę w Górnośląskim Przedsiębiorstwie Wodociągów w Stacji Uzdatniania 
Wody Zawada od 1993 r, gdzie jestem zastępcą kierownika zakładu. W zakładzie udało się 
nam stworzyć „Zabytkową stację wodociągową Zawada”, dzięki tej stacji udaje się nam 
rozwijać naszą stację, promować , jak również prezentować naszą gminę, zabytki techniki 
parowej, jak również pozyskiwać jakiekolwiek środki na utrzymanie i prowadzenie tej stacji. 
Jest to dobra wizytówka naszej gminy, jesteśmy rozpoznawalni wśród regionalnej 
społeczności; w tym roku udało się nam być jedną z dziesięciu pereł województwa śląskiego 
w konkursie, który był ogłoszony przez portal naszemiasto.pl i pod honorowym patronatem 
Urzędu Marszałkowskiego, w sprawie wyłonienia najlepszych i najbardziej znanych obiektów 
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zabytków techniki województwa śląskiego. Poza tym brałem udział w wielu szkoleniach 
organizowanych przez Europejski Fundusz Społeczny EFS, oraz podnosiłem swoje 
kwalifikacje na różnych szkoleniach zagranicznych i kursach organizowanych przez dyrekcję 
GPW S.A.. Pracę w radzie widzę jako osoba, która będzie prowadziła bardzo nowatorskie 
metody myślenia, staram się być tutaj osobą bardzo wyrozumiałą, bardzo demokratyczną, 
słuchającą wszystkich członków rady i innych osób i chciałbym wyciągać jak najbardziej 
efektywne wnioski. Widząc naszą gminę i możliwości, jakie stwarza przed gminą unia 
europejska byłbym dużym zwolennikiem pozyskiwania środków unijnych do różnych 
naszych celów. Tutaj mogę nadmienić, że w naszym zakładzie powstała taka komórka i dzięki 
tej komórce udało się nam pozyskać dużo takich środków w tym kredyty bezzwrotne, 
pożyczki niskooprocentowane i prawdopodobnie ponad 20% tych kredytów zostanie 
umorzonych i w ten sposób będzie powiększony kapitał naszej spółki. Jako przewodniczący 
rady chcę godnie reprezentować naszą gminę, naszych mieszkańców, jak również 
reprezentować interesy naszych wszystkich radnych i ich problemów, chciałbym to wszystko 
zrealizować i stworzyć strategię rozwoju na najbliższe lata dla naszej gminy”. 
 
  Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do rozdania kart do głosowania i przystąpiono do 
wyborów. 
  Głosowanie odbywało się poprzez wyczytywanie przez Przewodniczącą Komisji 
Skrutacyjnej p. Teresą Bagsik z listy imienia i nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzili 
do urny i wrzucali do niej kartę do głosowania.  
 
  Z kolei prowadząca obrady ogłosiła 10-minutową przerwę na podliczenie przez Komisję 
Skrutacyjną głosów i spisanie protokołu. 
 
  Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z ustalenia 
wyników wyborów głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Zbrosławice. 
  Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartkami do głosowania stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
  W wyniku głosowania tajnego Przewodniczącym Rady Gminy został wybrany Pan Jan Fels. 
 
  Następnie prowadząca obrady odczytała uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Zbrosławice. 
   Uchwała o Nr I/2/10 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Zbrosławice 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
  Przewodniczący Rady Gminy Jan Fels podziękował radnym za tak duże zaufanie i poparcie, 
a następnie zapewnił, iż będzie czynił wszelkie starania aby godnie reprezentować Gminę 
Zbrosławice, jak również wszystkich mieszkańców oraz zagwarantował, że będzie bardzo 
dobrym przewodniczącym rady gminy.   
 
Ad. 6. 
  Od tego momentu prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady Gminy Jan Fels. 
  
Ad. 7. 
  Przewodniczący Rady Gminy Jan Fels odczytał projekt uchwały w sprawie Regulaminu 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
 

        Zapytań i uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr  I/3/10 w sprawie Regulaminu wyboru 
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Wiceprzewodniczącego Rady Gminy została podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
  Z kolei Przewodniczący Rady zaproponował powołanie komisji skrutacyjnej, której 
zadaniem będzie przeprowadzenie głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy. W związku z powyższym poprosił o zgłoszenie kandydatów.  Do pracy w komisji 
skrutacyjnej zostali zgłoszeni następujący radni: Teresa Bagsik, Józef Skandy oraz Alojzy 
Szyguła. Wobec braku dalszych zgłoszeń zamknięto listę kandydatów. Wymienione osoby 
wyraziły zgodę na udział w pracy komisji skrutacyjnej.   
 
W wyniku głosowania jawnego jednogłośnie została powołana komisja skrutacyjna               
w następującym składzie:  
    1. Radna Teresa Bagsik   
    2. Radny Jozef Skandy 
    3. Radny Alojzy Szyguła 
 
  Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłoszenie kandydatów na stanowisko 
wiceprzewodniczącego rady gminy. 
 
   Radny A.Dramski zgłosił kandydaturę radnej Zofii Woźniak. Stwierdził, iż radna Zofia 
Woźniak ma nieposzlakowaną opinię, ma doświadczenie, a p. Przewodniczący Rady będzie 
potrzebował wsparcia, gdyż funkcja przewodniczącego rady gminy jest funkcją 
odpowiedzialną. Czasami na sesjach jest konieczność podejmowania szybkiej decyzji,                  
a  radna Woźniak zawsze jest obecna i nigdy się na niej nie zawiódł. Ponadto jest czasowa            
i jako emeryt jest w stanie w godzinach rannych wiele spraw załatwić, co jest szczególnie 
ważne w przypadku pracy zawodowej Przewodniczącego Rady. 
 
 Radna Zofia Woźniak wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
   Radny K.Stebel zgłosił kandydaturę radnej Krystyny Graca. Stwierdził, iż uważa, iż byłby 
to także bardzo dobry wybór. Zwrócił uwagę na profesjonalizm i znakomite kwalifikacje 
zawodowe. Ukończyła prawo na Uniwersytecie Wrocławskim, który jest renomowaną 
jednostką dodatkowo ukończyła kierunek administracji i studia podyplomowe w zakresie 
rzeczoznawstwa, pośrednictwa i zarządu nieruchomościami na Wydziale Prawa                            
i Administracji Uniwersytetu Śląskiego. Pracuje jako urzędnik samorządowy w wydziale 
gospodarki nieruchomościami w Tarnowskich Górach i ma duże doświadczenie. Ponadto była 
radną gminy Zbrosławice w kadencji 2002–2006. Dlatego uważa, że Pani Graca jako 
kandydat posiada znakomite kwalifikacje zawodowe i duże doświadczenie, w związku               
z czym  bardzo gorąco popiera tę kandydaturę. 
 
  Radna Krystyna Graca wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń listę kandydatów zamknięto.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się 
komisji i przygotowania kart do głosowania. 
 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady  poprosił kandydatów na Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy Zbrosławice  o zaprezentowanie swojej osoby. 
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   Radna Z.Woźniak poinformowała, iż jest seniorką obecnej rady i jest to jej 3 kadencja.            
W pierwszej kadencji była przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia               
i Opieki Społecznej, w poprzedniej była wiceprzewodnicząca rady gminy, 34 lata pracowała 
jako nauczycielka, z tego 10 lat była dyrektorem Zespołu Szkół w Zbrosławicach. Mieszka                   
w Ptakowicach, a z wykształcenia jest magistrem filologii polskiej. W tej chwili jest na 
emeryturze i ma trochę czasu, aby dla tej rady pracować. Ponieważ wiele spotkań, szkoleń               
i narad odbywa się w godzinach porannych i dla kogoś kto pracuje zawodowo, trudno jest 
znaleźć czas w tych godzinach, a jej, jako emerytce to nie przeszkadza. Bywało i tak, że                        
w ciągu dnia odbywały się dwa spotkania, a czasami i 4 w ciągu tygodnia. W czasie kiedy 
była wiceprzewodniczącą rady pracowała w Forum Samorządowym im. Pańki i tam odbyła 
mnóstwo szkoleń dotyczących pracy w radzie gminy.  
 
   Zapytań do kandydatki nie wniesiono. 
 
   Radna Krystyna Graca poinformowała, iż jest mieszkanką Miedar, od czterech pokoleń.                
Z wykształcenia jest prawnikiem, obecnie pracuje jako urzędnik państwowy w Urzędzie 
Miejskim w Tarnowskich Górach. Chciałaby, aby zdobyta wiedza i dotychczasowe 
doświadczenie we współpracy z ludźmi przyczyniły się dla dobra naszej gminy. Ze 
społecznością lokalną związana jest już kilkanaście lat, najpierw jako członek rady sołeckiej, 
następnie w kadencji 2002-2006 jako radna. Będąc radną była wtedy przewodniczącą komisji 
statutowej. Obecnie jest zaszczycona mandatem zaufania, jaki powierzyli jej mieszkańcy 
Wilkowic, Laryszowa i Miedar. 
 
   Radny A. Dramski zauważył, iż radna K. Graca zrezygnowała w czasie kadencji. 
 
   Radna K. Graca odpowiedziała, iż zrezygnowała z powodów osobistych i tych powodów 
nie chciałaby łączyć z zawodowymi sprawami. 
 
  Więcej zapytań nie wniesiono. 
 
   Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania oraz ich 
rozdania i przystąpiono do wyborów. 
  Głosowanie odbywało się poprzez wyczytywanie przez Przewodniczącą Komisji 
Skrutacyjnej p. Teresy Bagsik z listy imienia i nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzili 
do urny i wrzucali do niej kartę do głosowania.  
 
  Z kolei Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10-minutową przerwę na podliczenie przez 
Komisję Skrutacyjną głosów i spisanie protokołu. 
 
  Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. T.Bagsik odczytała protokół              
z ustalenia wyników wyborów głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Zbrosławice. 
  Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartkami do głosowania stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
  W wyniku głosowania tajnego Wiceprzewodniczącym Rady Gminy została wybrana radna           
p. Zofia Woźniak. 
 
  Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy Zbrosławice. 
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   Uchwała o Nr I/4/10 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zbrosławice 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 8. 
   Radny A. Dramski wniósł o ustalenie liczby członków komisji rewizyjnej w liczbie 5 osób. 
 
  W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła powyższą propozycję.  
 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłoszenie kandydatów na członków komisji 
rewizyjnej. 
  
  Zgłoszono następujących kandydatów: Joachim Pieczka, Justyna Dziemba, Krystyna 
Trzesiok, Krzystof Stebel, Weronika Wojtyczka, Krystyna Graca oraz Katarzyna Łosicka. 
Wszystkie w/w osoby za wyjątkiem Pani Krystyny Trzęsiok wyraziły zgodę na 
kandydowanie. Wobec braku dalszych zgłoszeń listę zamknięto. 
 
   Wobec wcześniejszego ustalenia, że komisja rewizyjna będzie liczyła 5 członków, radna 
Katarzyna Łosicka zrezygnowała z członkostwa w tejże komisji.  
  
  Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały: 
-  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

  Uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w który udział wzięło         
15 radnych. Uchwała o Nr I/5/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta 
przy 15 głosach „za”  – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
 
Ad. 9. 
  Rada Gminy ustaliła, iż pozostałe komisje Rady Gminy nie będą miały ograniczonej liczby 
członków. Wobec powyższego radni przystąpili do zapisywania się do poszczególnych 
komisji.   
 
  Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały: 
 -  w sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 

   Uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w który udział wzięło       
15 radnych. Uchwała o Nr I/6/10 w sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki                 
i Rozwoju została podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 
 

Ad. 10. 
  Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały: 
-  w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

  Uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w który udział wzięło       
15 radnych. Uchwała o Nr I/7/10 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Pomocy Społecznej została podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik           
nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały: 
-  w sprawie powołania Komisji Rolnictwa. 

  Uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w który udział wzięło       
15 radnych. Uchwała o Nr I/8/10 w sprawie powołania Komisji Rolnictwa została podjęta 
przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
 Ad. 12 i 13. 
   W wolnych wnioskach i sprawach różnych głos zabrali: 

•  Z-ca Wójta W.Olszewski poinformował, iż w związku z tym, że nadzór prawny 
wojewody i Państwowa Komisja Wyborcza nie są zgodne co do terminu, w którym 
wójt elekt ma złożyć ślubowanie podjęto decyzję o zwołaniu sesji na dzień 3 grudnia 
2010 r. 

 
•  Radca prawny M. Jamrożek na wstępie poinformowała, iż na dzisiejszej sesji wójt 

elekt nie może złożyć ślubowania, gdyż dzisiejszą, pierwszą sesję zwołuje 
przewodniczący rady gminy poprzedniej kadencji, natomiast sesję, na której ma złożyć 
ślubowanie wójt, zwołuje przewodniczący rady gminy nowej kadencji. Dlatego też, 
trzeba byłoby tę sesję zakończyć i rozpocząć kolejną. Następnie radca prawny 
poinformowała, iż nadzór wojewody ma odmienne stanowisko od PKW i twierdzi, że 
ślubowanie Wójta może się odbyć dopiero po ogłoszeniu wyników po drugiej turze 
wyborów. Po długich dyskusjach z Panią Sekretarz i Urzędem Wojewódzkim 
ustalono, aby sesja, na której nastąpi objęcie obowiązków przez wójta odbyła się              
w terminie 7 dni od ogłoszenia wyników z pierwszej tury wyborów, czyli do dnia         
6 grudnia br.  Dlatego też jest propozycja, aby sesję zwołać na 3 grudnia br.  Następnie 
radca prawny p. M. Jamrożek zapoznała radnych z dodatkowymi wyjaśnieniami 
Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 29.11.2010 r., dotyczącymi zwołania sesji rady 
w celu ślubowania przez wójtów, burmistrzów i prezydentów miast wybranych                 
w wyborach przeprowadzonych w dniu 21.11.2010 r. Powyższe stanowisko stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. Pani Jamrożek dodała, iż PKW już raz 
zmieniła swoje stanowisko. 

 
•  Sekretarz Gminy poinformowała, iż dzisiaj przeprowadziła rozmowę z Panią 

Ambroszkiewicz z nadzoru prawnego Urzędu Wojewódzkiego, która powiedziała, że 
nadzór prawny podtrzymuje swoje stanowisko z 29 listopada br., natomiast nie będą 
wyciągane żadne sankcje w stosunku do wójtów, burmistrzów i prezydentów 
zaprzysiężonych inaczej, aniżeli ich stanowisko, czyli tych, którzy będą zaprzysiężeni 
po I turze. Dlatego też podjęcie decyzji o terminie zwołania sesji należy „do nas” i do 
Państwa Radnych. 

 
•  Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Z. Woźniak stwierdziła, iż uważa, że należy iść            

w kierunku, jaki wskazała pani mecenas, tym bardziej, że w radio bez przerwy są 
podawane komunikaty o złożeniu już ślubowania przez niektórych wójtów, 
burmistrzów i prezydentów. 

 
•  Następnie Wójt złożył na ręce Przewodniczącego Rady wniosek o zwołanie na dzień 

3.12.2010 r. na godz. 16,00 sesji Rady Gminy. Wójt dodał, iż kolejnym argumentem 
za zwołaniem sesji w podanym terminie jest konieczność podjęcia uchwał 
zmieniających niektóre uchwały podatkowe, w związku na zmianą przepisów                    
o podatkach i opłatach lokalnych.  
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•  Skarbnik dodała, iż dzisiaj ukazała się informacja nt. zmiany stawki podatkowej dot. 
zakładów opieki zdrowotnej, w związku z czym jest konieczność wprowadzenia zmian 
do podjętych już uchwał podatkowych. Dzisiaj również otrzymała wiadomość, że 
konieczne będą też zmiany w budżecie, w związku z koniecznością zawarcia 
porozumienia w zakresie spraw oświatowych. 

   
•   Sołtys P. Jankowski złożył gratulacje wszystkim wybranym, a następnie stwierdził, 

iż „wpadło w moje ręce dzienniczek z lat sześćdziesiątych radnego, tam nawet mówi 
się, że radny nie rzuca petów na chodnik, nie przeklina i ma czystą zagrodę, mój teść 
był radnym i to znalazłem, ale jak Państwo sobie przypominają, starsi tutaj radni, to ja 
kiedyś na radzie, gdy rada obradowała na temat czystości, a ja będąc sołtysem 
widziałem jak radni palący rzucają pety to im zwróciłem uwagę, to wtedy nawet pan 
Ginko chyba w książce to napisał. No ale ja chciałem wrócić do innych moich 
rozmyślań i rozważań. Rozmawiałem kiedyś z Panem, jeszcze wice wójtem, a obecny 
wójt mówił mi, że ty więcej czytaj to będziesz mówił wtedy a nie mów co kto gada i 
co ci ktoś mówi, więc zacząłem czytać. Z blogu Pana Wójta dowiedziałem się, że Pan 
proponuje na zastępcę swoją panią Kasię Sosadę i tu sobie niektóre rzeczy 
wynotowałem, trudno jestem ??? Pana Wójta, trudno jestem przekonany, że dla 
gminy będzie pracowała dobrze, nigdy nie przedstawiono jej zarzutów 
merytorycznych, naturalnie, że nie, jeżeli poprzedni wójt, jeżeli Pan, Panie Andrzeju 
również, nie ma się z czego śmiać chował wszystko pod dywan, tak Panie Andrzeju 
nie ma się z czego śmiać, chowaliście wszystko pod dywan, więc jak jej miano 
przedstawić zarzuty, jak w wielu przypadkach czas zweryfikuje moja nieomylność  
tej decyzji, to jest, ja się proszę Państwa będąc takim człowiekiem dociekliwym, bo 
jako były gliniarz operacyjny postaram się Państwu przeczytać takie pismo z roku 
2007. Piszę do Pana Panie przewodniczący w sprawie, o której mówi się w gminie 
Zbrosławice, a nie zajęła stanowiska jeszcze rada. Sprawa o tyle jest moja osobistą na 
ile urzędową. Wydaje mi się, że romans biurowy Pani Katarzyny Sosada z moim 
mężem Piotrem Łaniewskim inspektorem urzędu gminy nie może nie interesować 
organu, który zatwierdził ją na stanowisko panią sekretarz. Sekretarza Urzędu Gminy, 
funkcja z natury samej zajmuje się sprawami funkcjonowania i dyscypliny urzędu i 
podległych pracowników. Wszystko ma jednak swoje granice i określone procedury 
postępowania zarówno służbowego jak i natury moralnej. Wystąpiłam o rozwiązanie 
mojego związku małżeńskiego. W momencie składania zeznań będą zmuszona 
zrelacjonować te wydarzenia, jakie rozgrywają się w urzędzie gminy w 
Zbrosławicach. W czasie, gdy narodził się nasz syn Pani Sekretarz z premedytacją i 
wyrachowaniem zawładnęła moim mężem podległym pracownikiem rozbijając 
nowopowstałą rodzinę i jestem także w posiadaniu w postaci odręcznie pisanych 
listów przez Panią Sekretarz do mojego męża – tu na marginesie dodam, że te listy 
czytałem, opiewały tak erotycznie, że Państwo byście na pewno ich nie chcieli 
słuchać, wskazując niedwuznacznie na bliskość uczuć i ich związek. Mam nadzieję, 
że szanowni radni zrozumieją moją sytuację, jako żony i matki niecałe dwuletniego 
synka. Pragnę jeszcze dodać, że ta Pani proszę Państwa miała nowotwór i wyobraźcie 
sobie tą dziewczynę i tą teściową, która tu pracowała, płaczącą, męczącą się                    
z nowotworem i tą panią, która to małżeństwo rozbija. Pan Sekretarz, przepraszam 
Pan Przewodniczący, tak Panie Przewodniczący niech Pan na mnie nie patrzy, 
przypominam to sobie,  w bardzo sprytny sposób przyszedł i powiedział tak – nie 
będziemy się tym zajmować, bo Pani Sosada już odchodzi, więc po co, nawet nas nie 
chciał poinformować, ja swoimi kanałami musiałem doczekiwać, rozmawiałem                 
z Panią Czesią i z innymi. I teraz mam pytanie do Pana Wójta – Pan Wójt mówi 
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napisał, czas na zmiany, Panie Wójcie to mają być zmiany, jeżeli Pan uważa, że to 
będą zmiany to może, bo Pan, ten Pański poprzednik zrobił jeden błąd, to ja Panu 
powiem jaki, zrobił błąd, że nie założył żaluzji w urzędzie gminy, bo by nic nie było 
widać, czy może Pan chce zmienić, żeby żaluzje założyć, Pan chce nam ściągnąć 
takiego pracownika Panie Wójcie, apeluje do Pana i Apeluje do Pana, ta dziewczyna, 
niech Pan z nią sobie porozmawia, która była chora na nowotwór, może Pan doktór 
może wam powiedzieć co to jest nowotwór, Pan doktor i ja, bo ja akurat nowotwór 
mam, to jest wyrok śmierci, a tu jeszcze ktoś jej robi takie świństwo. Proszę Państwa 
jest to, ja jak czytałem te wszystkie listy, jestem twardym gliniarzem płakałem 
wierzcie mi, płakałem, a Pan chce nam ściągnąć jako swojego zastępcę, że będzie 
dobra. Panie Wójcie, czy nie ma innych, naprawdę dobrych ludzi, czy musi tylko ta 
osoba, kryliście ja wszyscy w poprzedniej kadencji, kryliście, nie wiem dlaczego, 
łącznie z Panem Przewodniczącym, taka jest niestety prawda i ja dotarłem do źródeł, 
dziękuję bardzo”. 

 
•    Sołtys Czekanowa A. Ordon złożył radnym gratulacje z okazji wyboru, a następnie             

w imieniu wszystkich sołtysów zwrócił się z prośbą o wystąpienie do Powiatowego 
Urzędu Pracy o przydzielenie na teren poszczególnych sołectw gminy Zbrosławice 
pracowników do odśnieżania. Dodał, iż informował się w PUR, gdzie zapewniono go, 
że jest taka możliwość. 

 
•    Sołtys Jasiony J. Wysocki podziękował Panu Tomaszowi Siegel za dowożenie przez 

cały bieżący rok żywności w ramach programu unijnego, który realizowany jest od                
5 lat. Podziękowanie za pomoc w realizacji w/w programu złożył również panu 
Krzysztofowi Kowolikowi. Dodał, iż nie wiadomo, czy w przyszłym roku będzie 
możliwa dalsza realizacja powyższego programu, gdyż nie ma chętnych do przewozu 
żywności (około 50-70 ton/rok), chyba, że koszt transportu będzie mógł być 
sfinansowany ze środków budżetu gminy. Następnie zwrócił się do wszystkich 
chętnych do pomocy nie tylko w przywozie żywności, ale i w jej rozdziale. 

 
•   Z-ca Wójta wyjaśnił, iż panie, które pracowały w Czekanowie zwróciły się do niego 

z prośbą, aby mogły pracować przez cały rok, jednakże sądzi, że będą one mogły 
rozpocząć pracę dopiero w lutym. Dodał, iż są to pracownicy zatrudnieni w zakresie 
prac społecznie użytecznych Następnie zapewnił, iż będą czynione starania, aby  
zatrudnienie pracowników w zakresie prac społecznie użytecznych nastąpiło jak 
najszybciej.  

 
•   Sołtys J. Wysocki stwierdził, iż on sprawę zatrudnienia pracowników społecznie 

użytecznych załatwia w inny sposób. W ostatnich miesiącach roku pracują oni przez 
mniejszą liczbę godzin, które odpracowują w okresach, kiedy nie są zatrudnieni,           
a jest konieczność odśnieżania. Wie, że to jest małe kłamstwo, ale odbywa się to dla 
dobra lokalnej społeczności. 

 
•   Sołtys P. Jankowski poinformował, iż zatrudnienie osób, które nie są pracownikami 

jest bardzo ryzykowne, gdyż w przypadku wystąpienia jakiegoś nieszczęścia mogą 
być wielkie kłopoty. Dodał, iż Urząd Pracy zapewnił, iż od marca będzie możliwość 
zatrudnienia pracowników do prac społecznie użytecznych. 

 
•   Radna Krystyna Graca stwierdziła, iż ma pytanie natury formalnej „myślę, że to co 

usłyszeliśmy od Pana Jankowskiego nie bez przyczyny nam do wiadomości podał, 
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dlatego mam pytanie, czy Pani Łaniewska wyraziła zgodę na upublicznienie tych 
danych i to wtedy po prostu pozwoli obiektywnie ustosunkować się nam do tej 
sprawy”. 

 
•   Pan Jankowski odpowiedział „tak proszę Panią, ja dostałem kopie listów, które ona 

wysyłała i mam nawet kopię odpowiedzi, którą dostała z urzędu gminy, mogę Pani 
pokazać, jakby Pani chciała” 

 
•   Radna Krystyna Graca stwierdziła, iż jej chodzi o to, czy Pani Łaniewska wyraziła 

zgodę. 
 

•   Pan Jankowski odpowiedział, iż „tak, tak rozmawiałem z Panią Łaniewską,                     
z teściową, tak że nie wys, nie wyleciało”.  

 
•   Radny A. Dramski stwierdził, iż w gminie jest do załatwienia mnóstwo ciężkich 

spraw i wybory są trudne. Jest dobrze jak sprawy są czyste, ale nie zawsze tak jest. 
Dodał, iż cała sesja jest nagrywana i każde wypowiedziane słowo jest zapisane                 
w protokole. 

 
•   Sekretarz zwróciła się do radnych z prośbą o przesłanie do niej pocztą elektroniczną 

swojej fotografii oraz krótkiej informacji o swojej osobie (wiek, zainteresowania, stan 
rodzinny), gdyż chciałaby te dane zamieścić w najbliższym wydaniu Wieści z Gminy. 
Dodała, iż adres e-meilowy podała w materiałach, które każdy radny otrzymał. 
Bardzo prosi, aby te informacje przesłać jak najszybciej, najpóźniej do piątku.   

 
Ad.14.  
  Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia.              
 
Czas zakończenia: 18,55. 
 
Protokołowała:                                                                              Przewodniczący Rady Gminy                         
Inspektor: R.Penkala                                                                                    Jan Fels 
 
 
 
 
 
 
                                                                              
 
 


